

无线双耳立体声音乐耳机

说 明 书

Wireless Binaural
Stereo music headphones

Manual

参数配置

真正无线连接(TWS)实现无线立体声 ,左右声道分离 ,HIFI 音效 ,左右耳均具有完整蓝牙功能 ,可单独使用也可以成对使用
注 : 产品参数因机型 ,使用方式 ,环境等等会有所不同。

支持协议:	A2DP1.3/HIFI1.6/HFP1.6/AVRCP1.6/HSP1.2
传输距离:	8 米
频率:	2.4G
电量显示:	支持
耳机充电时间:	约 1.5 小时
充电仓充电时间:	约 1.5 小时

充电

- 1.1 耳机充电时指示灯常亮 , 充满后灯灭 ;
1.2 充电仓充电时充电指示灯闪 , 充满时指示灯常亮。
2. 本产品内置不可拆卸电池的可重复充电电池 , 充电方式为外置线充电。
3. 充电电流为 1A 电压为 5V , 不能用超过 5V1A 的充电器对产品进行充电。
4. 蓝牙耳机/充电仓充电充满大约需要 1.5 小时。
5. 当蓝牙耳机电量过低时 , 耳机会每隔一段时间发出提示音提醒用户充电

功能介绍

- **开机**-从充电仓取出耳机 , 耳机自动开机配对 , 也可以长按耳机多功能键 3 秒听到 “ 开机 ” 提示音。
- **关机**-把耳机放进充电耳机自动关机 , 也可以长按耳机多功能键 5 秒听到 “ 关机 ” 提示音代表耳机已关机。
- **配对状态**-耳机指示灯主耳指示灯交替闪 , 副耳指示灯灭代表双耳已配对 , 如无指示灯可听到耳机 “ 蓝牙已连接 ” 提示音
- **音乐播放暂停**-单击任意耳机多功能键。
- **接听电话**-单击任意耳机多功能键。
- **挂断电话**-通话中单击任意耳机多功能键。
- **拒接电话**-来电时长按 2 秒任意耳机多功能键。
- **下一曲**-音乐状态下双击左耳多功能键。
- **上一曲**-音乐状态下双击右耳多功能键。
- **加音量**-音乐状态下三击左耳多功能键。
- **减音量**-音乐状态下三击右耳多功能键。
- **语音助手**-开机状态下长按 3 秒任意耳机多功能键
- **自动回连**-开机即可 , 须之前有过配对记录

保修 Warranty statement

1. 产品如有任何功能问题 , 均可享受有保修服务 , 联系客服。 If the product has any function problem, can enjoy the warranty service, contact customer service.
2. 人为损坏、摔坏、人为刮花、进水、无保修卡者不在保修范围内。 Artificial damage, broken, artificial scratch, water, no warranty card is not within the scope of the warranty.
3. 客户必须填写所有必要资料 (客户姓名、地址、电话、购买日期等) 。 The customer must fill in all necessary information (customer name, address, telephone number, date of purchase, etc.) .

4. 保修服务需在保修卡并按要求操作即可保修 , 否则不保修 The warranty service needs to be in the warranty card and according to the request operation then the warranty, otherwise does not guarantee

产品型号 Mode: _____

客户姓名 Name: _____

联系电话 Tel: _____

客户地址 Add: _____

购买日期 Date: _____

Parameter configuration

True wireless connectivity (TWS) to achieve wireless stereo, left and right channel separation, HIFI audio, left and right ears have a full bluetooth function, can be used alone or in pairs

Note: the product parameters will be different according to the machine type, usage mode, environment and so on.

Support Agreement:	A2DP1.3/HIFI1.6/HFP1.6/AVRCP1.6/HSP1.2
Transmission distance:	8M
Frequency:	2.4G
Power reading:	YES
Headphone charging time	1.5H
Charging Time:	1.5H

Charge

- 1.1 When the headset is charged, the indicator light is always bright, and when the headset is full, the indicator light turns off
1.2 The charging indicator lights flash when the charging bin is charged, and it always lights when it is full.
2. This product built-in non-removable rechargeable battery, charging mode for external wire charging.
3. Charging current 1A voltage 5V, can not use more than 5V1A charger to charge the product.
4. It takes about 1.5 hours for the Bluetooth headset/charging dock to be fully charged.
5. When the power of the Bluetooth headset is too low, the headset will send out an alert sound to remind the user to charge it at regular intervals.

Function introduction

- **Power on**-take out the headphone from the charging bin. The headphone will automatically turn on and pair. You can also press the multi-function key of the headphone for 3 seconds to hear the “ Power on ” sound.

■ **Power off**-Take out the earphone, earphone automatic boot pair, long press the earphone 5 seconds to hear the “ Power off ” sound.

■ **Pair**-Put the headphones into the charging automatic shutdown, you can also press the headphones 5 seconds to hear the “ connected ” sound

■ **Play pause**-click any headset

■ **Listen to the phone**-click any headset

■ **Hang up**-click any headset during a call

■ **Reject calls**-press any headset for 2 seconds

■ **Last song**-double click on the ear

■ **Next track**-double click on the main ear.

■ **Increase volume**-three clicks on the main ear

■ **Volume reduction**-three clicks to the ear pair

■ **Voice assistant**-press any headset for 3 seconds

■ **Auto**-reconnect-just turn it on, there must be a matching record before

FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

To assure continued compliance, any changes or modifications not expressly approved by the party.

Responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment. (Example- use only shielded interface cables when connecting to computer or peripheral devices).

This equipment complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.
The device can be used in portable exposure condition without restriction.